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Zapytanie międzysesyjne

Szanowny Panie Prezydencie,

Podczas mojego dyżuru zgłosił się do mnie mieszkaniec Koszalina zainteresowany „ważną i 
strategiczną" inwestycją na Górze Chełmskiej. Pan skierował do mnie
następujące pytania, które kieruję do Pana:

1. Ile w czasie kadencji aktualnie urzędującego prezydenta m. Koszalina wyniosły wszelkie 
dotacje, darowizny, itp. do budowy obiektów na Górze Chełmskiej? (chodzi o wszelkie środki 
typu: zwolnienia i ulgi podatkowe, transport, udostępnianie nieodpłatne w innych 
dziedzinach gospodarowania i zagospodarowania terenu).

2. Jakie korzyści (konkretne, a nie potencjalne) przyniesie dla mieszkańców miasta 
zagospodarowanie terenu i budowa tamtejszych obiektów?

3. Trzecie pytanie zadam jako radna:

Jakie koszty utrzymania obiektów na Górze Chełmskiej (utrzymania nowej drogi, boiska 
z infrastrukturą, w tym media , ochrona , konserwacja bieżąca itp.) przewiduje Pan w budżecie 
miasta na 2023r. i 2024r. (prognozowane) od momentu dopuszczenia do użytkowania w skali 
za każdy rok w rozbiciu na poszczególne grupy kosztów.
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